
Mötesprotokoll 2024.01
240112 Quality View Hotel Hyllie

Närvarande: MM Magnus Månsson Ordf.
PP Patrik Persson vice ordf
LS Liselott Schönström Sekr
LN Lennart Nielsen kassör
JP Jenny Pålsson
TO Tomas Olsson
ER Emma Rudnert
CM Carina Månsson adjungerad

Ej närvarande: GR Gabriel Rasmussen adjungerad
meddelat förhinder

§§ 1 Mötet öppnas

MM hälsar alla hjärtligt välkomna.

§§ 2 Föregående protokoll

Protokoll 2023.13 godkändes.

§§ 3 Godkännande av dagordning

Dagordningen fastställdes och godkändes.

§§ 4 Ekonomi/Budget

Ekonomin är god. Är några kvar som inte har betalt BKS. Budgeten för alla SGA är godkänd.

Ungdomsgruppens gås igenom tillsammans med ungdomsgruppen 13/1.

§§ 5 Styrelsens planering

Tony Persson har avsagt sig sitt uppdrag som webbmaster för hemsidan. SGA i rally och folkrace kommer att
informeras på konferensen. PP fixar detta. Vi måste leta efter en ny webmaster. Kolla med Sebastian Steiner
om han är intresserad.
LS föreslår att nomineringsgruppen sköter allt när det gäller nomineringar. Skickar ut att det är dags att
nominera, klubbar, hemsida, Facebook. Tar emot nomineringar, bestämmer vilka som ska nomineras.
Skickar ut inbjudan till nominerade och beställer och hämtar priser. Inget som styrelsen ska göra.
Ett kommittee som ska ha hand om BKS måste tas fram så fort som möjligt. Ska ha egen mejladress. Det är
ohållbart att som nu senast, två personer, som jobbar ideellt, sköter allt som har med BKS att göra.
Behövs 3 datorer till registrering på morgon och kväll + en dator till galamiddagen (till affisch). Är klart.
LS saknar verksamhetsberättelse och verksamhetsplan från styrelsen. MM skickar till LS.
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§§ 6 Styrelsens rapportering.

Blir bara Peggy från SBF som kommer till BKS. Magnus Krokström har inte anmält sig, men hade ”noterat”
det i sin kalender.
Otroligt mycket jobb med att bjuda in nominerade till utmärkelse. LS har förslag till nästa gång, se styrelsens
planering.
LS skickar ut inbjudan till årsmötet efter BKS. LS kollade upp vad det skulle kosta att dela ut flaskor för vatten
eller annan dryck till alla som var på konferensen. Blev väldigt dyrt 18700: -, så det blir inget. MM meddelar
alla SGA att de ska kontrollera ansökan om A-licens tävlingsledning innan styrelsen godkänner den. Fått
röstlängden för 2024. Fyra klubbar som inte har rösträtt pg obetalda avgifter eller sent betalda avgifter.
Eslövs MK, Hässleholms DR Klubb, MAK, Motorklubben Öresund. Knutstorps Motorklubb har bytt namn till
Knutstorps Cykel-Och Motorklubb. A-licens RB tävlingsledning godkändes (inte hela styrelsen var
närvarande, endast MM, TO, LN och LS)

§§ 7 SBF info

231214, 2024 års licenser släppta tillsammans med Pool Position.231227 Nyårshälsningar.
Propositionerna till Förbundsmötet har kommit. Alla måste ha läst igenom alla innan nästa styrelsemöte. Då
måste vi ta beslut om bifalles eller avslag. Måste vara klart, så att styrelsens beslut tillsammans med
propositionerna hinner in i årsmöteshandlingarna.

§§ 8 Sportgren/SGA

Bjuda in SGA E-sport och Karting till styrelsemöte. Blir efter årsmötet.

§§ 9 Utbildning

Inget att rapportera

§§ 10 Inkommen post

Mejl med fråga om kartläsarutbildning. MM tar upp detta med SGA rally.

§§ 11 Ärendebank

Inget att rapportera.

§§ 12 Övrigt

Inget att rapportera.
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§§ 13 Nästa möte

23/1-24 via Teams. Valberedningen ska bjudas in.

§§ 14 Mötets avslutande

MM avslutade mötet.

Vid protokollet: Justeras

Liselott Schönström Magnus Månsson
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